
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Rady školy ZŠ s MŠ Torysa 

dňa 29.04. 2022 

 

 

Prítomní členovia RŠ: Mgr. Mária Janičová, Mgr. Agáta Andraščíková, Mgr. Mária  Berdisová, 

Lenka Michaleková, Ing. Miroslav Ištoňa, Ing. Peter Sabol PhD., Mgr. Jana Slamená, Magdaléna 

Sabolová, Mgr. Stanislav Angelovič, Matej Križalkovič  

 

Neprítomní členovia RŠ: Mgr. Zuzana Ištoňová 

Prítomní hostia: Mgr. Stanislav Holovač 

Program: 

1. Úvod 

2. Rozpočet školy na rok 2022 

3. Realizácia projektov, zapojenie sa do projektov 

4. Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2021 

5. Diskusia  

6. Záver 

K bodu 1: 

Predsedníčka RŠ privítala prítomných a na základe prezenčnej listiny skonštatovala 

uznášaniaschopnosť RŠ. Oboznámila prítomných s programom zasadnutia. 

K bodu 2: 

Riaditeľ v krátkosti  oboznámil členov rady školy s rozpočtom školy na rok 2022. Rozpočet bol 

prerokovaný a schválený Obecným zastupiteľstvom. Členovia RŠ boli vopred oboznámení 

s danými dokumentami.  

K bodu 3 

V kalendárnom roku 2021 sa ZŠ s MŠ Torysa zapojila do projektov „Spolu múdrejší 1“, „Múdre 

hranie, „Letná škola“, „Zlepšenie vybavenia školských jedálni“. Pán Ištoňa sa informoval, čo sa 

vďaka danému projektu v školskej jedálni zlepšilo.  Riaditeľ školy vysvetlil, že finančné 

prostriedky boli využité na zakúpenie elektrického sporáka, chladničky a elektrického krájača 

zeleniny. Pán Angelovič sa spýtal, či bola robená aj ďalšia rekonštrukcia. Riaditeľ školy podotkol, 

že na väčšiu rekonštrukciu je potrebný čas a finančné prostriedky. Škola je naďalej zapojená 



v projektoch „V základnej škole úspešnejší II“, Pomáhajúce profesie v edukácii deti a žiakov II“. 

Cez tieto projekty škola vytvorila tri pracovné miesta t. j. - pedagogický asistent v ZŠ, pedagogický 

asistent v MŠ a sociálny pedagóg. Škola sa zapojila do projektu „Spolu múdrejší 2“. V rámci tohto 

projektu sa pracuje so žiakmi s MRK. Viacerí členovia RŠ mali výhrady, že je to suplovanie 

rodičov a či to má vôbec zmysel. Pani Andraščíková na základe vlastných skúsenosti vysvetlila, že 

vďaka projektu sa žiaci zlepšujú vo výchovno-vzdelávacích výsledkoch.  

K bodu 4: 

Prítomní členovia boli oboznámení so Správou o hospodárení s finančnými  prostriedkami za rok 

2021. Pán Ištoňa sa informoval, či dané finančné prostriedky boli postačujúce, a či škola pociťuje 

zvýšenie nákladov na energie. Pán riaditeľ odpovedal, že vzhľadom na výstavbu telocvične sa 

náklady na energie zvýšili. Odstránil sa aj problém týkajúci sa nefunkčnej  kanalizácie a odtoku 

dažďovej vody.  Tento havarijný stav škola riešila na vlastné náklady. Pani Slamená sa pýtala na 

vymenené kotly a ich pozitívne stránky. Pán riaditeľ sa k danej téme nevyjadril. Rada školy 

prerokovala Správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2021 a odporučila zriaďovateľovi 

správu schváliť.  

 

K bodu 5: 

Pani Janičová chcela vedieť, či sa budú pre žiakov realizovať nejaké výlety a iné aktivity. Pán 

riaditeľ priblížil, niektoré  aktivity, ktoré  sú naplánované do konca školského roka (ÚĽUV - 

remeselné dielne, divadielko Kultúrny dom Torysa a návšteva knižnice spojená  s návštevou 

kinosály v Sabinove). 

 

K bodu 6: 

RŠ prijala uznesenie v tomto znení: 

Rada školy berie na vedomie: 

- Rozpočet školy na rok 2022 

- Realizácia projektov, zapojenie sa do projektov 

- Správa o hospodárení s finančnými prostriedkami za rok 2021 

 

 

Predsedníčka RŠ poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ ukončila. 

 



Prílohy: Prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

               Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok  za rok 2021 

 

  

 

V Toryse, dňa 29.04. 2022                                                                             ........................................  

                                                                                                                           Mgr. Mária Janičová                                                                                                    

                                                                                                                           predseda Rady školy 

 

 

Zapísal: Mgr. Agáta Andraščíková   ................................. 

Overil: Lenka Michaleková               .................................. 

Overil: Magdaléna Sabolová           .................................. 

 

 


